
VYHODNOCENÍ DOTAZNÍKU 
k ověření problém ů Veřejného fóra 2009 

 
 

Ve Veřejném fóru Zdravé obce Bolatice, které proběhlo 18. listopadu 2009 v Kulturním domě 

Bolatice, bylo vymezeno 17 největších problémů obce. Počátkem roku 2010 byl realizován tento 

dotazník k ověření výsledků Veřejného fóra mezi občany obce Bolatice.  

 

Dotazníky byly anonymní a do domácností byly distribuovány jak přímo (tzn. prostřednictvím 

obecního úřadu), tak také nepřímo (občané měli možnost stáhnout si dotazník z internetových 

stránek obce). Celkem bylo rozšířeno 1 200 dotazníků.  

 

Sběr dotazníků probíhal na 6 sběrných místech v období od 8. 1. 2010 do 29. 1. 2010 a celkem 

bylo odevzdáno 200 vyplněných dotazníků, což představuje návratnost cca  16,67 %. 

 

Počet odevzdaných dotazník ů 
Sběrné místo Počet 

Obecní úřad 17 
Prodejna TEMPO Bolatice 76 
Prodejna MALHVO Bolatice 68 
Prodejna TEMPO Borová 10 
Prodejna MINI MARKET Lenka 18 
Elektronicky zaslané dotazníky 11 

CELKEM 200 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Obecní úřad Bolatice, únor 2010 



1. Vyberte prosím z následujícího seznamu 3 problém y, které by se m ěly 

řešit p řednostn ě: 
 

Problém Počet získaných hlasů 

Je nutná oprava ještě neopravených komunikací 114 

Oprava zdravotního střediska 96 

V obci chybí smuteční síň 66 

Je nutné rozšíření hřbitova 43 

Je nutná oprava nádraží a jeho celkový vzhled 40 

Vyřešit centrum obce 34 

V obci chybí startovací byty pro mladé 33 

V obci chybí kavárna, cukrárna, čajovna s internetem 33 

Je nutná oprava cyklostezek - směr Albertovec, Bohuslavice 25 

Řešení bioodpadů (propagace, provozní doba skládky) 16 

V obci chybí volnočasový park 12 

Nedostatečný provoz kina 11 

Chybí osvěta k životnímu prostředí (ekologické vytápění) 10 

V obci chybí rychlé občerstvení 10 

Rozšíření knihovny 7 

V obci chybí discoclub 4 

V obci chybí kvalitně vybavený skatepark 1 
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2. Souhlasili byste, aby se da ň v obci zvýšila 3x po dobu t ří let a získané 

prost ředky by se použily na vybudování nové t řídy MŠ, víceú čelové h řišt ě 

v ZŠ a smute ční síň? 
 

Odpověď Počet získaných hlasů 

ANO 54 

NE 129 
 

54; 30%

129; 70%

ANO NE

 


